
Učenci 5. razreda iz 
Osnovne šole Anice 
Černejeve Makole, 
smo v knjižici „Kolo 
in trajnostna 
mobilnost“ izrazili 
naše mnenje, zakaj je 
kot prevozno 
sredstvo bolje 
uporabiti kolo kot 
avtomobil. Upamo, 
da bomo s svojimi 
idejami navdušili še 
koga, ki bo raje sedel 
na kolo ter se 
odpeljal v nove 
svetle dni.



Pojdi še ti s 
kolesom!!!

Bolje je, da se peljemo s 
kolesom kot  z avtom, ker 

ne onesnažujemo, 
porabimo manj denarja in 

smo lahko hitrejši.
Žana Gaberc

Moja risba prikazuje 
prijetno vožnjo s 

kolesom ter zastoje pri 
vožnji z avtomobilom.

Žana Gaberc

Ni zastoja

Kolo bi izbrala, ker ne potrebuje 
goriva, torej ne onesnažuje okolja.

- Privarčujemo denar.
- Ni zastojev, prihranimo čas.

- Smo na svežem zraku.
- Se sprostimo.

- Ni hrupa.
Iva Mesarič



Kolo bi izbrala, ker ne potrebujemo 
goriva za vožnjo s kolesom, ker ne 
potrebujemo parkirnega mesta na 
parkirišču, ker kolo nima izpušnih 

plinov, ker ne potrebujemo denarja 
za vožnjo s kolesom… Če bi se več 

ljudi vozilo s kolesom bi bil naš 
planet manj onesnažen.

Viktorija Reš Gorenak





Raziskali smo, da imajo največje težave z 
onesnaževanjem zaradi prometa v ZDA, 

Mehiki, Tajski, Turčiji, Braziliji, Rusiji in 
Romuniji. Največje težave so onesnaženje 

zraka posledično pa tudi zdravstvene 
težave prebivalcev teh držav.



„Zakaj  ljudje potrebujejo avto z odprto streho, če lahko 
svet občutijo na kolesu?“ 

grafit iz Maastrichta
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